
Referat, generalforsamling fd.14 den 5 september 2018. 

1.   Valg af ordstyrer: 

Kristian Christiansen/Pia Lange 

2.   Bestyrelsens beretning. 

Godkendt. 

3.   Bestyrelsens oplæg for 2019. 

 

 Jørn Werner oplyser vedr. arbejde i afd. 14/ 2019: Udbedring ved træarbejde på tage og 

lister ved vinduer, der er noteret ved have rundgang d 21 august 2018. Arbejde på 

indkørsler vurderes. 

 Bestyrelses laver samlet plan for fremtidig malerarbejde på udvendigt træ på vore huse. 

   4.   Budgetter for 2019. 

Budget for 2019 er et fælles budget for tidl. Afd. 14 og 15. 

Budget for 2019 Godkendes. 

5.   Tilretning af ordensregler i afd. 14. 

Husdyrhold: 

 I pkt. a tilføjes ”fugle”. 

 Pkt. b ændres til: ”Kun et husdyr tilladt” 

 Pkt. c tilføjes vedr. registrering af hunde og katte. 

Parkering: 

           Tilføjes: ” Parkering rundt om haveaffalds container er forbudt” 

   6.    Valg til bestyrelsen. 

Anne Marie, Kristian og Søren genvælges til bestyrelsen. 

   7.       Suppleanter vælges: 1. suppleant Pia og 2. suppleant Ronnie  

   8.        Eventuelt:   

 Ronnie gør opmærksom på at det kan være meget uheldigt at biler parkeres på 

vore stikveje i.t.a. der opstår akut situation der. 

 Ronnie foreslår klipning af hæk 1 gang årligt, evt. toppen 2 gang årligt, af hensyn til 

evt. fugleredder. 

 Birthe har spørgsmål vedr. farvevalg (grå) indvendig i carport. Birthe kontakter 

formand. 

 Svend fortæller om afslag på bevilling af ny postkasse. Finder det urimeligt at få at 

vide, ”sagen er et forsikringsspørgsmål”. Svend kender ikke de personer der er 

bakket ind i hans postkasse. 

Svend får lovning på ny postkasse på mødet. 

 

                                                                                          17.9.2018, AM og PL 


